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Kutse lihtsas keeles  

 

Tere, nimi!  

 

Kirjutan Mõttekoda Praxisest. 

Kutsun teid intervjuule puude tuvastamise  

ja töövõime hindamise süsteemi teemal. 

Puude tuvastamine on Sotsiaalkindlustusametis. 

Töövõime hindamine on Töötukassas.  

Puue ja puude raskus-aste tuvastatakse siis,  

kui tervise-kahjustus või erinevus segab oluliselt inimese elu  

ja inimene vajab selle tõttu abi.  

Puude raskus-astet hinnatakse inimese abi-vajaduse järgi. 

Töö-võimet hinnatakse ainult töö-ealistel inimestel. 

Töövõime hindamine on tegutsemisvõime kindlaks tegemine. 

Tegutsemisvõime all mõeldakse võimet teha igapäevaelu  

tegevusi. Näiteks liikuda, kasutada käsi, õppida uusi tegevus jne. 

Kaks paralleelset hindamissüsteemi on segane ja ebamugav.  

Mõttekoda Praxises teeme uuringut, kuidas hindamissüsteem inimeste 

jaoks lihtsamaks muuta. Täpsustada vajadusel veel siin? 

Selleks on vaja intervjuuerida inimesi, kellel on puue, kuid kes pole 

töövõime hindamist taotlenud. 

Uuringu tellija ja rahastaja on Sotsiaalministeerium. 

 



Kas teile sobib intervjuuks päev/kuupäev/kellaaeg? 

Intervjuu toimub telefoni teel. 

Intervjuu kestab umbes pool tundi. 

Intervjuu on salastatud. Teie nime ei kasutata uuringu materjalides. 

Intervjuus ja uuringus osalemine on vabatahtlik. 

Palun andke teada, millal teile sobib intervjuul osaleda. 

 

Vastust ootama jäädes 


